
  

  

 

 

 

 

 

 

  

  

  

  

  
  

 

  
  
  
 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

ולא עוד אלא שגם עניני המסחר 
בעצמם מעורב בהם מראות 

מאוד כדרך  מגונות ופרוצות
הגוים, ולכן כל מי שמקשר 

ער בקשר הזה של הקאמפיוט
האינטערנעט עומד תמיד כפסע 

 –בינו לבין המות רחמנא ליצלן 
וכבר ירדו גדולים וטובים, יראים 
וחרדים קטנים וגדולים לבורות 
נשברים, ונאחזו במצודת מלאך 
המשחית המכלה מנפש ועד בשר 

ובמשך זמן קצר כבר נחרבו  –
בתים שלמים ונפשות הרבה של 

ים ובעלי בחורים וילדים וגם אברכ
 –ונשים ובתולות  –בתים 

והמגיפה מתפשטת והולכת בלי 
  מעצור ה' ישמרנו.
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מצוות ומעש"ט לי שייך לי כיון שאני זכיתי אותם וכל מה 
ינני מזכה שעושים יעלה על חשבוני. וכשאני לעצמי עובד ה' וא

  את הרבנים מה אני כלומר מה אני נחשב וכו'.
) ועוד הפעם אנו מבקשים שלא יהיה דבר הזה קטן בעיני אחינו 
בני ישראל כי כדאי וראוי לנו לחשוב מחשבות ולעשות איזה 
תחבולות ועצות גם לתכלית האמת וצריכין אנו לקנא בכת 

קר, כי "המיסיאנערין", שמייגעים הרבה להעלות כבודו של ש
זאת ידוע הוא שמיד בא הבעל דבר בטענות להתבטל דבר מצוה 
ובפרט לזכות הרבים שזאת המצוה יקרה היא מאד בעיני 
הקדוש ברוך הוא אבל צריכין אנו לגרש היצר ולומר הלא כמה 
פעמים ורצה לומר אבדתי ממון יותר וגם נתתי ממון במקום 

ברוך הוא אשר אפילו ספק לא היה שיגיע נחת רוח להמקום 
וגם נתתי כמה פעמים על (הלאטריע ועוד), ולמה לא אעשה 
הדבר שעל כל פנים אפשר להיות מצוה? ועבירה בודאי לא, 
ומכל שכן שהוא מזכה את הרבים כדי לעשות נחת רוח להבורא 
כל עולמים. הקדוש ברוך הוא ישלם שכר טוב להמחזיקים, להם 

  ולבניהם.

  לים כל כך, מי אשם בזה?ידוע למה אחינו בני ישראל סוב  
היום נודע לנו כי כל התפילות שאחינו בני ישראל התפללו בלי 

  מחיצה כשרה התפללו ישר נגד העבודה זרה?
היום נודע לנו את הרוח הקודש של הצדיק הקדוש בעל דברי 

שנה כשאסר הפאה נכרית, ואמר שעוברים כמה  140חיים לפני 
ואז אמר היום אומר לו לאווין האיש והאשה בכל רגע ורגע, 

עשה כך ומחר אומר לו עשה כך עד שאומר לו לך עבוד עבודה 
  זרה?

גדולי ישראל מאז אסרו הפאה נכרית ולא  93היום נודע לנו ש 
  שמענו בקולם, כי רבנים מרבני הערב רב התירו לנו!

  האם אתה מוכן מכאן ולהבא שכל תפילתך תלך לבתי כומרים?
ית המדרש בלי מחיצה כהלכה כמו הרב המתיר לך להתפלל בב  

ואתה רוצה  –גדולי ישראל הוא מראשי הערב רב  180שכתבו 
  לשמוע למה הוא מתיר אסורים?

תשובה! כי הוא צריך את הכסף של הקהל ולא איכפת לו לקיים 
את הלכות משולחן ערוך, משולחן ערוך לא יקבל כסף, אז מה 

  איכפת לו ההלכה?

 לעבד. למכרו יוסף את שדנו בהשבטים
 היה אבל הברית קדושת שורש היה והוא
 להיפך חשדוהו הם כי לבירורים, צריך
 שנושאין עליהם לעז שהוציא מפני

 שנקיים ידעו והם הארץ. בבנות עיניהם
 בו יש ובודאי פוסל שבמומו אמרו מזה

 פ' רבה (בראשית וכדאיתא זה. מחסרון
 כנען עולם של דרכו ונתפוס נלך אמרו פד)

 היה כנען וחטא נתקלל. לעבד לא שחטא
 שאמרו (כמו חם שפגם הברית בפגם

 ונמכרנו. לכו זה אף ע"ב) קח ע. סנהדרין
 ושם הזימה מקום שהיא למצרים ונמכר
 ומוגדר נקי שהוא הנסיון ידי על נתברר
 ז"ל שאמרו כמו בזכותו ישראל כל ונגדרו

 ערות ומצרים ד). רבה השירים (שיר
 בזה. נקים שהם לברר גלו ולשם הארץ

 (שיר שכתוב וכמו נגאלין זה וכשנתברר
 ידי על ממצרים דנגאלו שם) רבה השירים

 העבדות ידי ועל בעריות. גדורים שהיו
 וכמו המבול דור חטא תקנו והעינוי
 המבול דור שמנפשות ז"ל האר"י שכתב

 ומשה תשליכוהו. היאורה עליהם נגזר
 ע"ב) יב (סוטה שאמרו כמו הצילם רבינו

 משה להם אמר וגו', רגלי אלף מאות שש
 שבדור ומהנפשות כולכם. נצלתם בשבילי
 ואחר ובלבנים. בחומר בהם עבדו הפלגה

 לקבל וזכו ונגאלו במצרים שנתבררו
 רק ועינוי לעבדות עוד נצרכו לא התורה
 דרופתקי ולהיות בתורה עמלים להיות

 חומר בשעבוד עמלם ובמקום דאורייתא.
 זכו ליאור. שהושלכו ממה שסבלו ולבנים

 תורה ולפלפול דאורייתא למים כך אחר
 ונגד הלכתא. וליבון וחומר בקל פה שבעל

 ומה המקדש. ובית לירושלים זכו המגדול
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 כּוֹתֵב אָ "זְיָעָ  א"הַחִידָ 
נַחַל : דְ "וְזֶתּ ׁ, קְדוּמִים בְּ

ל אֶחָד אִם מִלְיוֹן נִכְשַׁ  בְּ
לוּיו תׁ כְּ  יִהְיֶה, הִסְתַּ

לְאָךְ  וֶת לְמַּ לּוֹ  הַמָּ  שֶׁ
  :)כ ז"ע! (עֵינַיִם מִלְיוֹן

  

ל אָדָם אֲסוּרָה רְאִיָה כָּ  שֶׁ
ל  בּוֹכֶה לאֹ הוּא אִם, נִכְשַׁ

ד ה אֵינוֹ  אִם, מִיַּ  עוֹשֶׂ
שׁוּבָה ד תְּ  מוֹסִיף הוּא, מִיַּ

לְאָךְ  עַיִן עוֹד וֶת לְמַּ  .הַמָּ

 



  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

שואל בקהל:  - קטע מדברי הנער נתן:
משהו שקשור לאינטרנט לא  הראית
  כשר?

יש גם מי שלא שומר את העיניים , נתן: כן
וגם מי  ,שלו ומסתכל על בנות פרוצות

  שמוציא זרע לבטלה, 

ארץ תחתיות זה המקום הכי הכי גרוע 
הכי  ,שיש. האנשים שמגיעים לשמה

 .הרבה אנשים יש שם דווקא במקום הזה
מי שאומר לשון הרע, מי שמלכלך על 
מישהו, מי שמוציא זרע לבטלה, מי שלא 

  , [זה המקום].שומר את העיניים שלו

העלון הזה נעשה ונגמר רק בזכות 
הדברים החמורים על שמירת עיניים 
ותיקון הברית לשון הרע ומוציא שם רע 

  שהנער הצדיק נתן סיפר וגילה לנו. 

שנעשה בזכות הנער נתן הדיסק הזה 
ש"ח מחולק בחינם לכל קוראי  50ועולה 

  0527-651911העלון הזה טלפון 
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הוי מחשב שכר עבירה כנגד הפסדה! (רבינו הקדוש, 
אבות פ"ב) ולפני מי אתה עתיד ליתן דין וחשבון לפני 

  מלך מלכי המלכים הקב"ה! (אבות ג, א)

שם אין משחקים. ומה  ועכשיו לא יהיו שום תירוצים. 
יועילו כל התירוצים, ואמתלאות שמקורם בשקר, הרי 

האמת! ואי אפשר האמת הוא האמת, הרי האמת הוא 
לטשטשו ולדחותו, ומוכרח אני לשנות את דרכי 

  מעתה!
כי לצערנו הרבה חושבים שזה חומרה וחסידות ולא 
היא! ונכשלים באיסורי דאורייתא חמורים ביותר 
ומלאך המוות משבר העיניים בקבר כנזכר 

 (הובא בקב הישר) בזוהר... 
  מי רוצה לנסות? אני לא ממליץ לאף אחד....

 .תורה  בבית דין של מעלה על שמירת עינייםדין 
  (נכתב על אברך חרדי, אבל  מדובר גם על כל יהודי)

פלוני בן פלוני אברך חשוב שקדן ולמדן ומתמיד עצום, 
גריס באורייתא תדירא הלך לבית עולמו. וכבוד גדול 
עשו לו במותו, והספדים מרובים.כי היה שקדן גדול 

גלתה בבית דין של האמת נת -בתורה הקדושה. אבל 
  מעלה.

  :למה לא נזהרת על שמירת עיניים?בית דין
מה? זה! זה חומרא גדולה  וחסידות אברך חשוב זצ"ל:

עצומה, זה שייך לחסידישער אברכים, אדמורי"ם, 
  מקובלים וכו'

  בית דין: אוי לך ואבוי לך, הלא זהו איסור דאורייתא!
אוחז בזה אבל זה דרגה גדולה. ואני לא   :אברך חשוב

 וכו'!
לא מדבור פה על שום דרגות. מדובר  בית דין:

באיסורים מפורשים בתורתינו הקדושה מפי ה' יתברך 




